
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 22 (Alm.del), som Folketingets Sund-

hedsudvalg har stillet ministeren for sundhed og forebyggelse den 

14. oktober 2008. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Clau-

sen (EL) 
 

Spørgsmål 22: 

Ministeren bedes oplyse, hvorfor han den 6. oktober 2008 anmodede Danske Regi-

oner om en status for de 100 mio. kr., der i 2008 er afsat til afvikling af ventetids-

puklen i forbindelse med implementeringen af pakkeforløbende på hjerteområdet, 

når han jf. henvendelsen fra Danske Regioner omdelt på SUU alm. Del. –bilag 3 

burde vide, at disse penge først er udbetalt til regionerne i sidste kvartal af 2008. 

 

Svar: 

Foranlediget af medieomtale primo oktober 2008 om, at regionerne ikke skulle 

have afsat midlerne til hjerteområdet, anmodede jeg regionerne om en redegørelse 

herom.  

 

Når det forlyder i pressen, at de pågældende midler ikke anvendes efter intentio-

nen, finder jeg det helt naturligt, at bede regionerne om sådan en redegørelse. 

 

Regionerne har siden marts 2008 vidst, at de ville få 100 mio. kr. ekstra til hjerte-

området i 2008. Præcis hvornår på året pengene er overført til regionerne, betragter 

jeg som ren teknik.     
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